## Additional Disclosure of The Commercial Bank's (P.S.Q.C.) results for the six months ended 30 June 2024.

The 2023 Semi-annual financial statements are restated due to restatement of the year-end 2023 financial statements for the underlying derivative on the Bank's share option performance scheme:

- 1) The reported net profit for the six-month period ending 30th June 2023 was QR 1,554,316,000. (The EPS for the six-month period was QR 0.37)
- 2) The restated net profit for the six-month period ending 30th June 2023 is QR 1,352,446,000. (The EPS for the six-month period is QR 0.34)
- 3) The reported net profit for the six-month period ending 30th June 2024 is QR 1,570,952,000. This represents a 1.1% increase on a reported basis and a 16.2% increase on a restated basis.

## الإفصاح الإضافي عن النتائج المالية للبنك التجاري (ش.م.ع.ق) لنصف السنة المنتهي في 30 يونيو 2024

تمت إعادة صياغة البيانات المالية نصف السنوية لعام 2023 بسبب إعادة صياغة البيانات المالية لنهاية العام 2023 للمشتقات الأساسية في خطة أداء خيارات الأسهم الخاصة بالبنك:

(1بلغ صافي الربح المعلن لفترة الستة أشهر المنتهية في 30 يونيو 2023 مبلغ 1,554,316,000 ريال قطري. (عائد السهم لفترة الستة أشهر 0.37 ريال قطري. (

(2بلغ صافي الربح المُعَدُل لفترة الستة أشهر المنتهية في 30 يونيو 2023 مبلغ 1,352,446,000 ريال قطري. (عائد السهم لفترة الستة أشهر 0.34 ريال قطري.(

(3بلغ صافي الربح المعلن لفترة الستة أشهر المنتهية في 30 يونيو 2024 مبلغ 1,570,952,000 ريال قطري. ويمثل هذا زيادة بنسبة 1.1% بناء على التقارير المالية وزيادة بنسبة 16.2% بناء على المعاد بيانه